
Raadadviescommissie Ruimte
(16045\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : donderdag 12 september 2013
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer A. Overheul (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg (raadslid
GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de heer A.W.E. Miltenburg
(burgercommissielid CDA), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer A.G.A. van
de Geijn (burgecommissielid VVD), de heer J.G. van Maanen (raadslid SGP), de heer
C.J. Blom (burgercommissielid SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer
J. Andriesse (burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB),
mevrouw A.R. Schut (burgercommissielid LB), de heer P.J. Scheurwater (raadslid
CDN), de heer drs. E.J. van Tellingen (onafhankelijk raadslid VT), de heer K.G.
Steenbergen (raadsgriffier), de heer A.J. van Hedel (burgemeester), de heer T. Kool
(wethouder) en de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder).

Afwezig : de heer H.J. Verseijl (raadslid CDA).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. Er is een 
bericht van verhindering binnengekomen van de heer Verseijl (CDA).

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is gebruik gemaakt van het spreekrecht door:
1. de heer C.G. Van Tuijl, m.b.t. agendapunt 7.3;
2. de heer B. Ophoff, m.b.t. agendapunt 7.3;
3. de heer E. Vis, m.b.t. agendapunt 7.3;
4. mevrouw E. Blom, m.b.t. agendapunt 7.4 en
5. de heer J. Hoeflaken, m.b.t. agendapunt 7.4.

3. Vaststelling agenda

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) verzoekt om agendapunt 7.3 te behandelen na 
agendapunt 7.6.
De heer Van Lith (VVD) wenst een agendapunt 7.8 toe te veoegen, waarin zijn fractie 
graag in gaat op de plannen voor de "blauw-groene rivier" Varik-Heesselt in het kader van 
Waalweelde-West.
De overige commissieleden kunnen zich in de voorgestelde wijzigingen vinden, aldus is 
besloten om de agenda aan te passen.

De agenda is gewijzigd vastgesteld.
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4. Besluitenlijst van de vergadering van 20 juni 2013 (inclusief Lijst toezeggingen)

De heer Nijhoff (GBN) vraagt of het gesprek al is gevoerd over het beheer van de 
Heesseltsche Uiterwaarden.
Wethouder Kool antwoordt dat het gesprek stond gepland en al zou zijn gehouden, ware 
het niet dat het gesprek door omstandigheden helaas is verzet op verzoek van 
Staatsbosbeheer.

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

5. Lijst ingekomen stukken

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt naar het advies van het college op het 
ingkomen stuk D258. Deze brief van de Ombudsman is al op 7 juni binnen gekomen, dus 
de termijn voor beantwoording is eigenlijk al verstreken. De Ombudsman vraagt in zijn 
verzoek om een reactie van zowel het college als de raad en verzoekt daarbij tevens om de 
recaties zoveel mogelijk gebundeld toe te zenden. Het hoort bij D-stukken toch zo te zijn 
dat de advisering vanuit het college ter goedkeuring aan e raad wordt voorgelegd.
Toezegging wethouder Kool: het college heeft een standpunt ingenomen ten aanzien van 
het verzoek van de heer Van Waarden over zijn voornemen tot het oprichten van een 
bungalowpark met zorg in Ophemert. Daarop volgend heeft de raad haar standpunt in 
dezen bepaald en dat is door het college gecommuniceerd aan de Ombudsman. Hij zal een 
afschrift van de verzonden brief aan de raad- en commissieleden doen toekomen.

Advies De lijst ingekomen stukken kan voor wat betreft de raadadviescommissie Ruimte als  
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6. Mededelingen
• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
• commissieleden

Wethouder Verwoert geeft aan dat hij binnenkort een informerende memo aan de raad- 
en commissieleden doet toekomen over de voortgang bij het MFC-Haaften. Ook zal hij 
schriftelijk ingaan op het plateau t.b.v. de snelheidsverlaging bij school.

Er is in deze vergadering geen mededeling gedaan.

7. Stukken ter advisering

7.1 Voorstel tot vaststelling van het WRP 2013 t/m 2017 (2013-06-15085)

Raadsbesluit:
a) de kwaliteitsambities voor de gemeentelijke watertaken op niveau te brengen/te 

handhaven;
b) de investeringsramingen gedurende de planperiode van het WRP bij te stellen;
c) instemmen met een rioolheffingstarief van € 367,00 in 2017 (exclusief index) 

volgens scenario B2 van variant 2 en
d) vaststellen van het WRP 2013 t/m 2017.
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Mevrouw Schut (LB) zegt de IBA's te missen in dit verhaal. Sinds ze zijn opgedrongen 
door de gemeente aan de eigenaren in het buitengebied 10 jaar geleden werken ze niet 
goed. Wellicht dat daar ook aandacht voor kan zijn, immers betalen die burgers ook 
rioolheffing.
Toezegging wethouder Kool: hij zal met het waterschap in contact treden over de 
werking van de IBA's en koppelt de uitkomst daarvan terug, waarbij ook aandacht zal zijn 
voor de verantwoordelijkheid m.b.t. het onderhoud aan de IBA"s.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.2 Voorstel tot vaststelling van de Verordening op de afvoer van afvloeiend hemelwater of 
grondwater en de Rioolaansluitverordening (2013-06-14723)

Raadsbesluit:
a) vaststellen van de Verordening op de afvoer van afvloeiend hemelwater of 

grondwater gemeente Neerijnen 2013 en
b) vaststellen van de Rioolaansluitverordening gemeente Neerijnen 2013.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.3 Voorstel tot gewijzigde vaststelling van het bestemmingsplan Waardenburg-West en 
hiervoor geen exploitatieplan vast te stellen conform artikel 6.12 lid 2 Wro
(2013-06-10623)

Raadsbesluit:
a) het bestemmingsplan Waardenburg-West gewijzigd vaststellen conform de 

wijzigingen uit de reactienota;
b) te bepalen dat de ingediende zienswijzen van: T.T. Groenenboom, J.A.B. van 

Straaten, A.M.C. van Straaten, M.A.C.A. van Straaten, J.A. Smith, J.M. van 
Kuilenburg, W.J. van Hemert, G.L. van der Veen, L.G. Blom, G.J. van der Plaat, 
M.G. van der Plaat-van de Water, H. Eshuis, N. Dishoeck, de heer en mevrouw 
Keyzer, de heer klip en mevrouw Blom, Waterschap Rivierenland, deels hebben 
geleid tot plaanaanpassing;

c) te bepalen dat de ingediende zienswijzen van: R. de Ruiter, L. Andernach en de 
heer Van Esch, niet hebben geleid tot planaanpassing en

d) geen exploitatieplan vast te stellen conform artikel 6.12 lid 2 Wro.

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) maakt diverse opmerkingen bij het bestemmingsplan 
Waardenburg-West. Deze opmerkingen (zie bijlage 1) heeft ze digitaal beschikbaar en zal 
die aan de wethouder ter beantwoording toezenden.
Toezegging wethouder Kool: zodra hij de opmerkingen van mevrouw Van Kuilenburg 
heeft ontvangen, zal hij ervoor zorg dragen dat deze nog voor de komende 
raadsvergadering schriftelijk zullen worden beantwoordt.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.4 Voorstel tot gewijzigde vaststelling van het bestemmingsplan "Kortgraaf Hellouw" en 
hiervoor geen exploitatieplan vast te stellen conform artikel 6.12 lid 2 Wro
(2013-06-10623)
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Raadsbesluit:

a) vaststellen van het gewijzigde bestemmingsplan "Kortgraaf te Hellouw" en
b) geen exploitatieplan vast te stellen conform artikel 6.12 lid 2 Wro

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.5 Voorstel tot gewijzigde vaststelling van het bestemmingsplan "Varik, herziening Meester 
Heblystraat" en hiervoor geen exploitatieplan vast te stellen conform artikel 6.12 lid 2 
Wro (2013-06-10623)

Raadsbesluit:
a) vaststellen van het gewijzigde bestemmingsplan "Varik, herziening Meester 

Heblystraat" en
b) geen exploitatieplan vast te stellen conform artikel 6.12 lid 2 Wro.

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) maakt opmerkingen bij het bestemmingsplan Varik, 
herziening Meester Heblystraat. Deze opmerkingen (zie bijlage 2) heeft ze digitaal 
beschikbaar en zal die aan de wethouder ter beantwoording toezenden.
Toezegging wethouder Kool: zodra hij de opmerkingen van mevrouw Van Kuilenburg 
heeft ontvangen, zal hij ervoor zorg dragen dat deze nog voor de komende 
raadsvergadering schriftelijk zullen worden beantwoordt.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.6 Voorstel tot vaststelling van de uitwerking van de Woonvisie 2012 (2013-06-12860)

Raadsbesluit:
a) vaststellen van de uitwerking van de Woonvisie.

De heer Andriesse (PvdA) merkt op dat hij in de woonvisie niet voor ieder kern de 
kernbinding ziet opgenomen. Hij verzoekt de wethouder om die alsnog op te nemen.
Toezegging wethouder Kool: hij zegt toe de uitwerking van de woonvisie te zullen 
aanvullen met de kernbinding bij alle kernen en dat nog voor de komende 
raadsvergadering aan de raad- en commissieleden te verstrekken.
De heer Van Maanen (SGP) verzoekt de wethouder om hem een overzicht te 
verstrekken, waarop hij in een oogopslag kan zien welke aanvragen er allemaal zijn 
ingediend en welke gehonoreerd zijn/worden middels de planningslijst.
Toezegging wethouder Kool: dit overzicht is eenvoudig te vervaardigen en zal daarna 
aan de raadsleden worden verstrekt.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.7 Voorstel tot bespreking van de uitkomsten van het externe dossieronderzoek 
Waardenburg-Noord

Aanbevelingen:
1. kijkend naar de procedure van de "geloofsbrieven" stelt het college voor om deze 

procedure en werkwijze aan te scherpen en
2. voor het handelen van portefeuillehouders wil het college aan de slag met het 

opstellen en vastleggen van verantwoordelijkheden, bevoegdheden en spelregels 
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voor de verschillende bestuursorganen, portfeuillehouders en ambtelijke 
organisatie. De raad zal worden betrokken bij het opstellen van de "spelregels".

De heer Beukers (LB) vraagt waarom het raadslid zelf zegt dat hij niet in de raad zat toen 
de grondverkoop heeft plaatsgevonden, terwijl dit in de rapportage van de heer De Groot 
wel staat te lezen.
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) geeft aan dat er beschuldigingen zijn geuit, in eerste 
instantie naar GBN toe. Die beschuldigingen waren ongepast, immers was het allemaal al 
bekend. Zij heeft verzocht om het onderzoek te laten uitvoeren door een externe, maar 
daar was geen meerderheid voor te vinden. Daarom heeft haar partij zich hierbij 
neergelegd omwille van de snelheid voor uitvoering van het dossieronderzoek. De 
verbazing was dan ook groot dat toch gebruik is gemaakt van een externe t.b.v. het 
onderzoek. Terwijl de onderzoeker bezig was, heeft GBN ook niet stil gezeten. Zij hebben 
een eigen onderzoekje gestart, waarvoor zij ook stuuken heeft opgevraagd bij de heer 
Nijhoff zelf. Op 9 januari 2006 zat de heer Nijhoff nog niet in de raad en heeft hij het 
vooropige koopcontract getekend. Ook wenst ze nog even op te merken dat er ook 
degelijk verschillen zijn tussen de onderzoeken naar Haaften en Waardenburg. 
Waardenburg betreft het een particuliere transactie en Haaften een gemeentelijke 
tarnsactie. Ze is verheugd te hebben vernomen uit de aanbevelingen in de brief van het 
college, dat deze voorstelt om de procedure voor het onderzoek geloofsbrieven raadsleden 
aan te passen/aan te scherpen, maar dat was in dit geval nog niet aan de orde.
De heer Van Maanen (SGP) stelt dat het een eigenaar van grond vrij staat om te trachten 
die zo goed mogelijk te verkopen. Wel heeft hij moeite met de druk van het collegelid die 
uitgeoefend is om in Waardenburg-Noord te gaan bouwen. Formeel is hen niets te 
verwijten. Toch vindt hij het solistische optreden van de wethouder jammer, waardoor het 
ontbreekt aan gespreksverslagen om helderheid te verschaffen. Hij vindt dit een smet op 
het blazoen van de vorige wethouder. Juist als wethouder moet je weten dat je dergelijke 
zaken transparant moet benaderen om schijn te vermijden. Ook rust er een 
verantwoordelijkheid binnen het college, om er collegiaal op toe te zien. De burgemeester 
zou in ieder geval hiervan op de hoogte dienen te zijn. Vooral bij mogelijke partijbelangen 
moet de burgemeester er kennis van hebben en toezicht op uitoefenen.
De heer Van Tellingen (VT) stelt dat er geen laakbaar handelen van de wethouder is 
aangetoond. Doch de wethouder is geen autonoom bestuursorgaan en kent dus ook geen 
bevoegdheden. Het college bepaald en de burgemeester ziet toe op de uitvoering. Hij 
coordineert tevens de voorbereiding, waarvan in deze situatie geen sprake is geweest. Hij 
heeft zich wellicht collegiaal opgesteld, maar dat is iets anders dan het geven van 
coordinatie c.q. Sturing. De heer Nijhoff heeft aangegeven de burgemeester(s) te hebben 
geinformeerd over de grondtransactie. De burgemeester had dit vervolgens beter kunnen 
communiceren in het Seniorenconvent.
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) geeft aan dat er wel degelijk in het vorige college is 
gesproekn over woningbouw. Ook voormalig wethouder Koedam kan dat beamen. Ze is 
het wel eens met de stelling dat dit ook aan het papier toevertrouwd had moeten worden 
hoe er binnen het college over gedacht werd.
De heer Van Maanen (SGP) merkt op dat het solistische optreden van de wethouder uit 
de rapportage kan worden gehaald.
Mevrouw Schut (LB) voegt toe dat dit te voorkomen is, door alle gesprekken gewoon op 
band op te nemen. Immers als er een verslag van een gesprek wordt gemaakt kan degene 
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die het verslag opsteld ook nog eigen interpretaties in het verslag verwerken.
De heer Van Lith (VVD) sluit zich aan bij de woorden van de heer Van Maanen. Er 
ontbreken gespreksverslagen, vooral omdat het in dit geval ging om een partijgenoot. Had 
op zijn minst de burgemeester betrokken in de gesprekken. We leven immers in een 
glazen huis dus is transparantie noodzaak. De aanbevelingen van het college opvolgen, 
zodat we weten welke belangen er spelen.
De heer Andriesse (PvdA) zegt dat het college er goed aan heeft gedaan om dit door een 
externe te laten bekijken. Een prima stuk!
Burgemeester Van Hedel reageert door te stellen dat hij bij zijn aantreden in juni 2011 al 
heeft geconstateerd, dat gesprekken door wethouders niet structureel in het bijzijn van 
ambtenaren werden gevoerd. Hij heeft daar in de collegevergaderingen herhaaldelijk op 
gewezen. Neemt niet weg dat wethouders in het veld gesprekken kunnen aangaan. Hij 
heeft in de tussentijd een ambtelijk/bestuurlijk protocol laten opstellen, waarmee het 
nieuwe college al is geconfronteerd. We werken dus nu al zo in Neerijnen! Bij de 
aanstelling van de nieuwe raad in 2014 stelt hij voor om het ook daar verder te laten 
verankeren in een bestuurdersprotocol.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.8 "Blauw-groene rivier" Varik/Heesselt i.h.k.v. Waalweelde-West

De heer Van de Geijn (VVD) zegt op de burgeravond te heben begrepen dat de 
groen/blauwe rivier wel erg dicht om Varik heen komt te liggen. Op het bijgeleverde 
kaartje is te zien dat de Achterstraat in rood is weergegeven en dus zal verdwijnen? Ook 
komt de begraafplaats op een eilendje te liggen? Hoe wordt het eiland ontsloten? De 
wethouder geeft aan zich sterk te maken voor een economsiche impuls voor het te 
gebruiken gebied en geeft aan dat er ambtenaren komen om de burgers persoonlijk 
toelichting te geven. Zelf is hij er meer voorstander van om dit in plenair overleg met de 
burgers te bespreken. Ook verzoekt hij de wethouder om alle openbare stukken die 
betrekking hebben op deze bypasse uit het project Waalweelde-West te plaatsen op 
Varik.nl, waarop veel inwoners van Varik en Heesselt regelmatig kijken. Daarbij kan deze 
website ook worden gebruikt voor het aankondigen van uitnodigingen en het doen van 
mededelingen. Het moge duidelijk zijn dat deze plannen een enorm impact hebben op de 
burgers van deze dorpen, daaraan mag niet voorbij worden gegaan.
Toezegging wethouder Kool: hij zegt toe hier schriftelijk op te zullen reageren.
Mevrouw Shut (LB) vraagt of de gemeente verantwooordelijk is voor het foutief 
geplaatste kaartje die zoveel commotie teweeg brengt onder de bevolking. Ook snapt ze 
niet dat de gemeente de burgers geen voorlichting verstrekt, maar dat zij hiervoor naar een 
informatieavond in het Geofort moeten gaan.
Wethouder Kool zegt dat er op de kaart gewoon een rode streep is aangebracht, waarmee 
eigenlijk wordt bedoeld: hier komt die "rivier" ongeveer. Tegen het einde van het jaar 
zullen er 2 ambtenaren vrij worden gemaakt om persoonlijk mensen te woord te staan in 
Varik en juiste informatie verschaffen. Er zal zo snel mogelijk duidelijkheid moeten 
komen, want in 2014 zal er een besluit hierover vallen in de Deltacommissie. De kans is 
groot dat het door gaat. Of die "rivier" blauw of groen wordt is nog niet te zeggen, de 
plannen liggen nog niet vast.
Mavrouw Schut (LB) zegt dat de burgers niet meer zo hard lopen voor dergelijke 
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projecten, immers is er genoeg ervaring opgedaan met de Heesseltsche uiterwaarden.
Wethouder Kool merkt nog op dat die ervaring nu bij dit project mooi kan worden 
ingezet.
De heer Beukers (LB) vond de wethouder op de burgeavond buitengewoon positief over 
die bypass, dat ondermijnt zijns inziens de onderhandelingspositie.
Wethouder Kool antwoordt dat het bij dit soort grote projecten niet verstandig is om met 
de hakken in het zand te gaan, maar dat je meer bereikt als je positief kritisch meedenkt en 
dus ondermijnt dat de onderhandelingspositie zijns inziens niet.
De heer Van Tellingen (VT) zegt het met de wethouder eens te zijn. Niet met de hakken 
in het zand, maar constructief meedeneken en daarbij het beste voor de inwoners van de 
dorpen trachten binnen te halen.
De heer Van de Geijn (VVD) wijst er nog op dat het door de burgers en bedrijven zeer op 
prijs zal worden gesteld als er snel duidelijkheid komt, dit omdat anders de 
ontwikkelingen binnen het gebied op slot zitten.

8. Rondvraag

De heer Beukers (LB) vraagt wat er is gebeurt met de berg verontreinigd zand in Tuil 
waarover vragen zijn gesteld tijdens de burgeravond aldaar.
Wethouder Kool antwoordt dat dit verantwoordt is opgeruimd.

De heer Nijhoff (GBN) zegt het een gemiste kans te vinden dat de droogteperiode niet is 
benut om de kuilen en gaten langs de wegen op te vullen.
Wethouder Kool verwijst naar de thema-avond openbare ruimte die binnenkort gehouden 
gaat worden voor de raad- en commissieleden, waarin ingegaan zal worden op het 
wegenbeheer conform de nieuwe A-B-C- methode.

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) zegt verzocht te hebben om het VB-rapport in te zien, 
maar dat ze slechts een paar A4tjes heeft kunnen inzien. Ze vraagt naar het rapport.
Wethouder Kool antwoordt dat er niet meer is dan die paar A4tjes.
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt aanvullend, op basis van welke informatie het 
college dan heeft gekozen voor 1 september 2012 als deadline.
Wethouder Kool verwijst naar het aangenomen raadsvoorstel door de raad.

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt of ze het principeverzoek van Van Uden in 
Haaften kan inzien.
Wethouder Kool geeft aan dat hij die al aan de raadsleden heeft verstrekt in een 
informatiememo. Maar dat er niets op tegen is dat ze die nog eens ontvangt.

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) verzoekt het college om haar raadsvragen in het 
vervolg serieus en duidelijk te beantwoorden. Dat scheelt haar ook heel veel werk en als 
voorbeelden wil ze verwijzen naar de beantwoording over het Molenblok Varik, de 
reclamemast in Waardenburg en het dossier "bestuur".
Wethouder Kool zegt dat het college deze raadsvragen zo serieus mogelijk probeert te 
beantwoorden, maar dat hij zich kan voorstellen dat de gegeven antwoorden niet altijd de 
gewenste antwoorden zullen zijn.
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) doelt op de beantwoording die is gegeven wat 
pertinent onjuiste informatie betreft. Dus vraagt ze om serieuse en eerlijke antwoorden.
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Burgemeester Van Hedel vult aan dat het college alle raadsvragen naar eer en geweten 
voldoende tracht te beantwoorden. Ook in de raadadviescommissie Bestuur is hierop al 
gewezen en daar hebben we voorgesteld om dit nog eens als bespreekpunt in het 
eerstvolgende Presidium te agenderen.

De heer Van Lith (VVD) vraagt of de wethouder zich al heeft voorbereid op de vragen 
die er kunnen komen op de burgeravond in Est komende dinsdag. Vooral over de 
verkeersoplossingen.
Toezegging wethouder Kool: hij geeft aan zich inderdaad al voorbereid te hebben op de 
vragen die er mogelijk vanuit de bevolking van Est kunnen komen. Ook zal hij de 
ontwikkelingen en ideeen die hij heeft voor de verkeersoplossingen schriftelijk met de 
raad- en commissieleden communiceren.

9 Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22.40 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte
van 14 november 2013

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen A. Overheul

8


